
P R O T O K Ó Ł Nr XLI/22 
z sesji Rady Gminy Rypin 

odbytej w dniu 29 listopada 2022 roku 
 
 

 XLI sesja Rady Gminy Rypin odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rypin i trwała od godz. 12:00 do godz. 15:04.    

                                                                                                                                                                                                                                                                       

Sesję Rady Gminy Rypin rozpoczęto oraz zakończono odśpiewaniem hymnu państwowego. 

 

Do p-ktu 1-go a 

Sesji przewodniczył Marek Paweł Śmiechewicz – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Rypin, który dokonał otwarcia XLI sesji Rady Gminy Rypin. Przywitał radnych gminy, 

sołtysów gminy, wójta, sekretarza i skarbnika gminy oraz pracowników urzędu gminy.  

  

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz prosił wszystkich o powstanie i 

uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego Ś.P. Mieczysława Kupki – sołtysa sołectwa Kowalki 

w latach 2003 – 2011 oraz Naczelnika jednostki OSP w Kowalkach do 1992 roku.  

 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że na ustawowy skład 15 radnych 

rady gminy w sesji uczestniczyło 14 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecna radna: Mariola Budzanowska. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Janusz Tyburski – wójt gminy, 

2/ Agnieszka Kiełpińska – skarbnik gminy, 

3/ Marzena Zdrojewska – inspektor ds. promocji i komunikacji społecznej urzędu gminy, 

4/ Iwona Grabarczyk – inspektor ds. księgowości podatkowej urzędu gminy, 

5/ Magdalena Sokołowska – Dytrych – inspektor ds. księgowości podatkowej urzędu gminy, 

6/ Mateusz Krajewski – podinspektor ds. oświaty urzędu gminy, 

7/ Rafał Zglinicki – radny powiatu rypińskiego, 

8/ sołtysi – według załączonej do protokołu listy obecności. 
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Do p-ktu 1-go c 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił porządek obrad 

XLI sesji Rady Gminy Rypin:  

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie obrad XLI sesji rady gminy i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie protokołu z obrad XL sesji rady gminy odbytej w dniu 8 listopada  

2022 roku, 

c) przyjęcie porządku obrad XLI sesji rady gminy. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia wymiaru podatku rolnego na terenie gminy Rypin na 2023 rok. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na rok 2023. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie stawki opłaty od posiadania psów na 2023 rok.  

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rypin 

na 2022 rok.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponowienia petycji. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

wykorzystywanego do przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkół i placówek 

oświatowych, jeśli jest on realizowany przez rodzica dziecka. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Rypin  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2023 roku. 

 

10. Przedstawienie informacji wójta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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11. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

12. Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 

 

13. Zakończenie obrad XLI sesji rady gminy. 

 

 Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poinformował, że 

harmonogram prac rady gminy wymaga dystrybucji określonych dokumentów z pewnym 

wyprzedzeniem. Z uwagi na fakt, iż porządek obrad został wysłany jeszcze przed ostatnim 

posiedzeniem wspólnych komisji rady gminy, na którym podjęto decyzję o odstąpieniu o 

podejmowaniu uchwały w sprawie stawki opłaty od posiadania psów na 2023 rok zgłosił 

wniosek o usunięcie tego punktu z porządku obrad. 

 

 Radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady (14 głosów ,,za”) przyjęli wniosek w sprawie usunięcia z porządku 

obrad punktu 5.  

 Radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosów ,,za”) przyjęli następujący 

porządek obrad po zmianach: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie obrad XLI sesji rady gminy i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie protokołu z obrad XL sesji rady gminy odbytej w dniu 8 listopada 2022 

roku, 

c) przyjęcie porządku obrad XLI sesji rady gminy. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia wymiaru podatku rolnego na terenie gminy Rypin na 2023 rok. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na rok 2023. 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rypin 

na 2022 rok.  
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6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponowienia petycji. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

wykorzystywanego do przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkół i placówek 

oświatowych, jeśli jest on realizowany przez rodzica dziecka. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Rypin z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2023 roku. 

 

9. Przedstawienie informacji wójta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

10.  Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

11.  Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 

 

12.  Zakończenie obrad XLI sesji rady gminy. 

 

Do p-ktu 1-go b 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z obrad XL sesji rady gminy odbytej w dniu 8 listopada 2022 roku.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołu i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosów ,,za”) 

przyjęli protokół. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 1 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 2-go 

Inspektor urzędu gminy Iwona Grabarczyk poinformowała, że w dniu 28 lipca 2022 

roku ukazało się Obwieszczenie Ministra Finansów w sprawie górnych granic stawek 

kwotowych podatków i opłat lokalnych na 2023 rok. Stawki podatku od nieruchomości 

wzrosły o 11,8 % czyli o wskaźnik inflacji. Następnie przedstawiła stawki ustawowe oraz 

propozycje wójta gminy w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości stanowiące 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący komisji budżetowej rady gminy Walenty Topolewski przedstawił 

pozytywną opinię komisji w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok 

zaproponowaną przez wójta gminy. 

 

Wójt gminy Janusz Tyburski poinformował, że stawki podatku od nieruchomości 

wzrosły w granicach od 5 do 8% w porównaniu do kwoty ogólnej. Stawki ustawowe są 

znacznie wyższe (od 10 do 30%) od przedstawionych propozycji. Wpływ środków z 

podatków ma bezpośredni wpływ jeśli chodzi o wydatki i dochody bieżące gminy.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XLI/269/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 2 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 3-go 

Inspektor urzędu gminy Iwona Grabarczyk poinformowała, że w dniu 19 października 

2022 roku ogłoszony został Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie 

średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok 

podatkowy 2023.  Średnia cena żyta to kwota 74,05 zł za 1 dt i wzrosła o kwotę 12,57 zł  

w porównaniu z rokiem ubiegłym. Wójt gminy zaproponował, aby obniżyć średnią cenę 

skupu żyta do kwoty 45,00 zł za 1 dt czyli 112,50 zł z ha przeliczeniowego i 225,00 zł z ha 

fizycznego. W dniu 20 października 2022 roku przedmiotowy projekt uchwały przesłano  

do Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej, której Zarząd w ramach odpowiedzi nie zgłosił 

zastrzeżeń i po zapoznaniu się z proponowaną treścią pozytywnie zaopiniował przedłożony 

projekt. 

 

Przewodniczący komisji rolnictwa i rozwoju wsi rady gminy Karol Wojciechowski 

przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 

kwoty  45,00 zł za 1 dt stanowiącej podstawę wymiaru podatku rolnego na 2023 rok.  
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Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia wymiaru podatku rolnego na terenie gminy Rypin na 2023 rok. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XLI/270/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 3 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 4-go 

Inspektor urzędu gminy Magdalena Sokołowska – Dytrych poinformowała, że zgodnie 

z obwieszczeniem Ministra Finansów  z dnia 28 lipca 2022 roku w sprawie górnych granic 

stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na 2023 rok stawki podatku od środków 

transportowych uległy podwyższeniu o 11,8% czyli o wskaźnik inflacji w porównaniu z 2022 

rokiem. Wójt gminy zaproponował aby stawki podatku od środków transportowych podnieść 

o 5% w tych pozycjach gdzie zgłoszone są pojazdy do opodatkowania a pozostałe stawki 

zostawić na poziomie maksymalnym ustalonym na rok 2023. 

 

Wójt gminy Janusz Tyburski przedłożył wniosek w sprawie przyjęcia 

zaproponowanych stawek podatków od środków transportowych o 5% dla pojazdów 

zgłaszanych do opodatkowania.  

 

Przewodniczący komisji budżetowej rady gminy Walenty Topolewski przedstawił 

pozytywną opinię komisji w sprawie propozycji wójta gminy dotyczącej stawek podatków  

od środków transportowych na 2023 rok.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie stawek podatku od środków transportowych na rok 2023. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XLI/271/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 4 porządku obrad. 
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Do p-ktu 5-go 

Skarbnik gminy Agnieszka Kiełpińska szczegółowo przedstawiła wniosek w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2022 rok po stronie dochodów i wydatków zgodnie 

z uzasadnieniem do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący komisji budżetowej rady gminy Walenty Topolewski przedstawił 

pozytywną opinię komisji w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Rypin na 2022 rok. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XLI/272/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 5 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 6-go 

Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji rady gminy przedstawił stanowisko 

w sprawie rozpatrzenia ponownego rozpatrzenia petycji w przedmiocie powołania 

młodzieżowej rady gminy, stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie rozpatrzenia ponowienia petycji.  

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli i uznali petycję za bezzasadną. 

Uchwała Nr XLI/273/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 6 porządku 

obrad i zarządził 10 minut przerwy w obradach. 

 

Po przerwie.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz wznowił obrady XLI sesji  

Rady Gminy Rypin. 
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Do p-ktu 7-go 

Podinspektor urzędu gminy Mateusz Krajewski przedstawił wniosek w sprawie 

ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu wykorzystywanego do przewozu dziecka 

niepełnosprawnego do szkół i placówek oświatowych, jeśli jest on realizowany przez rodzica 

dziecka. Ustawa z dnia 15 września 2022 r. o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy 

o finansowaniu zadań oświatowych modyfikuje dotychczasowy sposób dokonywania 

rozliczeń kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, 

jeśli jest on realizowany przez rodziców dziecka. Do prawidłowego dokonania zwrotu 

poniesionych kosztów przewozu konieczne jest określenie przez radę gminy w drodze 

uchwały stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, przy czym stawka ta nie może być niższa 

niż określona w przepisach wydanych na podstawie  ustawy z dnia 6 września 2001 r.  

o transporcie drogowym, tj. w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 

r. w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do 

celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących 

własnością pracodawcy. 

 

Zastępca przewodniczącej Komisji oświatowej rady gminy Jarosław Łukaszewski 

przedstawił pozytywną opinię komisji w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu wykorzystywanego  

do przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkół i placówek oświatowych, jeśli jest  

on realizowany przez rodzica dziecka. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XLI/274/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 7 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 8-go 

Inspektor urzędu gminy Marzena Zdrojewska przedstawiła wniosek w sprawie 

Rocznego programu współpracy gminy Rypin z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2023 roku. Zgodnie z ustawą 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie rada gminy jest zobowiązana do końca 
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listopada podjąć przedmiotową uchwałę. Celem głównym programu jest kształtowanie 

społeczeństwa obywatelskiego i rozwiązywanie problemów społecznych w środowisku 

lokalnym poprzez budowanie i umacnianie partnerstwa między gminą a organizacjami 

pozarządowymi. Zakres współpracy jest szeroki i dotyczy podtrzymywania i 

upowszechniania tradycji narodowej, pielęgnowania polskości, ochronę promocji zdrowia, 

działalności na rzecz osób niepełnosprawnych, na rzecz osób w wieku emerytalnym, na rzecz 

wypoczynku dzieci i młodzieży, działalności wspomagającej rozwój wspólnot i społeczności 

lokalnych w zakresie nauki, edukacji, oświaty, kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i 

dziedzictwa narodowego, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, ekologii i ochrony 

zwierząt, turystyki, krajoznawstwa, działalności na rzecz rodziny, macierzyństwa, 

rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka, przeciwdziałania uzależnieniom i 

patologiom społecznym oraz rewitalizacji. Program ma charakter roczny i będzie 

obowiązywał od 1 stycznia 2023 roku do 31 grudnia 2023 roku. Na realizację programu 

planuje się przeznaczyć kwotę 30 000,00 zł. W wyniku przeprowadzonych konsultacji 

społecznych do przedstawionego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi nie 

wniesiono uwag.   

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod głosowanie 

uchwałę w sprawie Rocznego programu współpracy gminy Rypin z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2023 roku. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (14 głosami „za”) 

uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XLI/275/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 8 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 9-go 

 Wójt gminy Janusz Tyburski przedstawił informację o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym: 

  w dniu 19 października 2022 roku ogłoszono postępowanie przetargowe na zadanie 

pn. ,,Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu gminy Rypin  

od 1 stycznia 2023 roku do 31 grudnia 2023 roku”. Do wyznaczonego terminu 

wpłynęła jedna oferta konsorcjum firm, lider konsorcjum – Przedsiębiorstwo 
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Komunalne ”KOMES” Sp. z o. o., partnerem konsorcjum jest Regionalny Zakład 

Utylizacji Odpadów Komunalnych ,,RYPIN” Sp. z o. o. Kwota ofert – 2 105 033,40 zł 

brutto. 

 odbyły się konsultacje w sprawie opracowania Studium Techniczno – Ekonomiczno –

Środowiskowego w sprawie budowy obwodnicy Miasta Rypin, wstępnie wskazano 

wariant nr 5 (i dalej 5A, 5B i 5C). Urząd gminy złożył około 10. uwag  

do przedstawionej koncepcji. Wiele uwag złożonych zostało przez mieszkańców 

gminy oraz przedsiębiorców. Kolejne spotkanie w tej sprawie dla stron ma się odbyć 

w dniu 8 grudnia 2022 roku w Urzędzie Miasta Rypin, 

 dokonano odbioru przez przedstawicieli Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

w Toruniu zadania pn. ,,Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Sadłowo 

(Przybyszynek)” w ramach przyznawanego dofinansowania ze środków 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu w kwocie 65 800,00 zł, 

 dokonano odbioru końcowego robót budowlanych związanych z  zadaniem  

pn. ,,Rozbudowa drogi gminnej nr 120323C Zakrocz – Czermin Etap II”. Wykonawcą 

robót jest Przedsiębiorstwo Robót Drogowych w Lipnie. Realizacja zadania nastąpi  

w ramach środków własnych gminy na kwotę 702 111,18 zł, 

 dokonano odbioru końcowego robót budowlanych związanych z zadaniem  

pn. ,,Przebudowa drogi gminnej nr 120317C Sadłowo – Kotowy – Okalewo oraz drogi 

gminnej nr 120316C Stępowo – Sadłowo. Droga została przekazana  

do użytkowania. Wykonawcą robót jest Przedsiębiorstwo Robót Drogowych w Lipnie. 

Wartość robót – kwota 1 955 564,33 zł brutto. Na zadanie pozyskano dofinansowanie 

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 849 982,00 zł tj. ponad 

43%. Przygotowywany jest wniosek rozliczenie przyznanego dofinansowania odbioru 

robót, 

 nastąpi odbiór końcowy robót budowlanych z dofinansowania Rządowego Funduszu 

Polski Ład, Program Inwestycji Strategicznych Edycja 1 w zakresie: rozbudowy drogi 

gminnej Puszcza Rządowa – Szczerby, budowa drogi gminnej w miejscowości 

Stępowo, rozbudowa drogi gminnej Rusinowo – Rusinowo, przebudowa drogi 

gminnej Starorypin Prywatny – Rypin oraz przebudowa drogi gminnej Iwany –

Rypałki Prywatne, 

 na bieżąco trwa proces dystrybucji węgla dla mieszkańców, którzy złożyli wniosek  

o zakup opału. 
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 Radna Sylwia Laskowska opuściła salę obrad. 

 

 Prace wykonane przez pracowników urzędu gminy: Baza Magazynowo – 

Warsztatowa w Głowińsku: 

 zakończono koszenie trawy na poboczach gminnych dróg asfaltowych, 

 usunięto stare krawężniki i zamontowano nowe obrzeża przy drodze wjazdowej  

do Szkoły Podstawowej w Zakroczu, 

 wykonano opaskę z kostki brukowej wokół budynku hydroforni w Sadłowie, 

 rozbudowano sieć wodociągową o długości 197 mb w miejscowości Głowińsk, 

 na bieżąco usuwane są awarie przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych  

na terenie gminy. 

Prace wykonywane w toku: 

 trwa rozbudowa sieci wodociągowej o długości 210 mb w miejscowości Godziszewy, 

 trwa transport mieszanki piaskowo – solnej na wzniesienia i rozjazdy oraz do szkół, 

 wycinka drzew w miejscowości Sadłowo przy drodze gminnej Sadłowo – Zasadki 

oraz w miejscowości Puszcza Rządowa, 

 trwa zwalczanie śliskości na drogach asfaltowych na terenie gminy, 

 trwa transport miału węglowego, ekogroszku, drewna i pelletu do szkół, remiz OSP  

i świetlic według potrzeb. 

  

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 9 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 10-go 

1. Jan Dytrych – radny  

Podziękował radzie gminy, wójtowi gminy oraz pracownikom urzędu gminy, którzy 

pracowali przy opracowaniu dokumentacji przebudowy drogi gminnej  

w miejscowości Stępowo. Droga jest wykonana wraz z poboczami bardzo dobrze.  

W wyniku spotkania z mieszkańcami i zgłoszenia uwag nastąpią jedynie drobne 

poprawki dotyczące zmniejszenia nachylenia zjazdów do posesji.  

 

Salę obrad opuścił radny Sławomir Rumiński. 
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2. Barbara Marchewka – radna  

Pytała na jakim etapie jest sprawa konfliktu gminy z Przedsiębiorstwem Komunalnym 

”KOMES” Sp. z o. o. dotycząca zrzutu nieczystości z galwanizerni w miejscowości 

Marianki. 

 

3. Wiesława Sokołowska – przewodnicząca rady 

Podziękowała za montaż nowego zestawu zabawowego dla dzieci na placu zabaw  

w miejscowości Balin.  

 

4. Rafał Zglinicki – radny powiatu rypińskiego 

W imieniu swoim oraz udziałowców Biogazowni Rypin Spółka Sp. z o. o. 

podziękował radzie gminy i wójtowi gminy za podjęcie decyzji w sprawie 

modernizacji odcinków dróg przebiegających przy Biogazowni jak i w innych 

kierunkach w miejscowości Starorypin Prywatny. Drogi zostały wykonane w bardzo 

dobrej technologii. Wzmocnione pobocza poprawiły komfort poruszania się po nich.  

 

Do p-ktu 11-go 

Wójt gminy Janusz Tyburski poinformował, że w sprawie konfliktu gminy  

z Przedsiębiorstwem Komunalnym ”KOMES” Sp. z o.o. odbyły się dwie rozprawy w Sądzie, 

który skierował sprawę do postępowania mediacyjnego. Pierwsze spotkanie mediacyjne 

odbyło się w Toruniu. Drugie spotkanie odbędzie się w dniu 7 grudnia 2022 roku.  

 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz zamknął punkt 11 porządku obrad. 

 

Do p-ktu 12-go 

Wiceprzewodniczący rady Marek Paweł Śmiechewicz stwierdził, że uchwalony 

porządek obrad XLI sesji został w całości zrealizowany.  

Podziękował za udział w obradach i na tym zamknął obrady XLI sesji  

Rady Gminy Rypin. 

 

 

 Protokołowała              Wiceprzewodniczący Rady 
 insp. urzędu gminy 
  
 Agnieszka Liszewska      Marek Paweł Śmiechewicz 
  


